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SHARK EXPERT is the combination of the SHARK sawing machine with a wide conveyor belt with three hydraulic extensions. Because it has three extensions, SHARK EXPERT can
benefit from the aid of a 5-metre belt, which when folded away makes it very compact and space-saving. The 40cm wide conveyor help to effortlessly transport the logs after
cutting. The conveyor extends is hydraulic and has metal paddles and interchangeable PVC belt sections.
SHARK 700 Expert Plus and SHARK 700 Expert Pro complete the Shark 700 Expert with the addition of the lateral log splitter with hydraulic wedge. The wood splitter supplied
with the Plus version is 10 tons and the hydraulic wedge is 2/4. The wood splitter supplied in the Pro version is 16 tons and the hydraulic wedges are 2 2/4 and 6. In both the split
length is 55 cm. The log splitter can be folded up during transport.

SHARK EXPERT est la combinaison de la scie SHARK avec un large tapis roulant à trois extensions hydrauliques. Du fait qu’il dispose de 3 extensions, SHARK EXPERT peut bénéficier
de l’aide d’un tapis roulant de 5 mètres de long que et que est très peu encombrant lorsqu’il est replié. Grâce à la largeur de 40 cm entre les côtés, il offre une très grande évacuation.
L’extension de la bande est hydraulique, toutes les palettes sont en métal et les pièces de tissu en PVC sont interchangeables.
SHARK 700 Expert Plus et SHARK 700 Expert Pro complètent le Shark 700 Expert avec l’ajout de la fendeuse de bûches latérale avec coin hydraulique. Le fendeur de bois fourni avec
la version Plus est de 10 tonnes et le coin hydraulique est de 2/4. La fendeuse à bois fournie dans la version Pro est de 16 tonnes et les cales hydrauliques sont de 2 2/4 et 6.
Dans les deux, la longueur divisée est de 55 cm. La fendeuse à bois,  peut être fermée pendant le transport.
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41900 SHARK 700 C EXPERT
Nastro da 5 metri/40cm - Tractor PTO + Tractor Hydraulics 5m/40cm 440 30 300X120X120 25

41908 SHARK 700 C EXPERT direct drive
Nastro da 5 metri/40cm - Tractor PTO 5m/40cm 440 30 8 300X120X120 25

41901 SHARK 750 C EXPERT
Nastro da 5 metri/40cm - Tractor PTO + Tractor Hydraulics 5m/40cm 440 32.5 300X120X120 25

41909 SHARK 750 C EXPERT direct drive
Nastro da 5 metri/40cm - Tractor PTO 5m/40cm 440 32.5 8 300X120X120 25

41904 SHARK 700 ET EXPERT
Nastro da 5 metri/40cm - 380 Volt 5m/40cm 460 30 300X120X120 25

41906 SHARK 750 ET EXPERT
Nastro da 5 metri/40cm - 380 Volt 5m/40cm 470 32.5 300X120X120 25

41913
SHARK 700 C EXPERT PLUS
Tractor PTO
Nastro da 5 metri/40cm - spaccalegna 10 ton cuneo idraulico 2/4
10 ton logsplitter with hydraulic knife 2/4

10 5m/40cm 690 30 25 300X120X120 35

41910
SHARK 700 C EXPERT PRO
Tractor PTO
Nastro da 5 metri/40cm - spaccalegna 16 ton cuneo idraulico 2-4/6
16 ton logsplitter with hydraulic knife 2/4/6

16 5m/40cm 700 30 25 300X120X120 35

O P T I O N A L S
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OPSH1 Spaccalegna per sega con nastro trasportatore
16 ton con cuneo idraulico a prese idrauliche

Logsplitter for Shark Expert 16
ton with hydraulic knife tractor’s hydraulics

OPSH2 Spaccalegna per sega con nastro trasportatore
10 ton con cuneo idraulico a prese idrauliche

Logsplitter for Shark Expert 10
ton with hydraulic knife tractor’s hydraulics
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